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REGULERING AV FISKET ETTER TORSK I NAFO-OMRÅDET I 2016 - 

REFERAT   

 

 

Reguleringen av fisket etter torsk i NAFO-området i 2016 ble behandlet som sak 

22b/2015 den 4. november 2015. 

  

På årsmøtet i NAFO i september 2015 ble man enige om en totalkvote på 13 931 tonn 

torsk i underområde 3M i 2016. Den norske kvoten utgjør 1 289 tonn torsk, noe som 

er en økning på 13 tonn fra 2015.  

 

Fiskeridirektoratet har registrert at det er en økende interesse for fisket i NAFO-

området, både blant linefartøy og trålfartøy.  

 

Fiskeridirektøren foreslo at fisket etter torsk i NAFO-området begrenses på en slik 

måte at kun konvensjonelle havfiskefartøy og fartøy med torsketråltillatelse gis 

adgang til å delta i fisket. Fiskeridirektøren foreslo videre at adgangen til å fiske blir 

begrenset på en slik måte at konvensjonelle havfiskefartøy og torsketrålere kan delta 

i fisket annet hvert år. Fiskeridirektøren foreslo også at fisket reguleres med 

loddtrekning og en rulleringsordning. Fiskeridirektøren viste deretter til forslaget om 

at tre konvensjonelle havfiskefartøy gis adgang til å delta i fisket i 2016, og at disse 

tildeles fartøykvoter på 420 tonn torsk.  

 

Fiskeridirektøren ba deretter reguleringsmøtet om innspill til hvordan fisket etter torsk 

i NAFO-området skal reguleres dersom fartøy i gruppen som har adgang til å delta i 

fisket ikke ønsker å delta det aktuelle året. 
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Norges Fiskarlag viste til at fisket i NAFO-området er utfordrende. Organisasjonen 

ønsker å få slutt på kappfiske. Organisasjonen ville komme nærmere tilbake til 

hvordan reguleringen av fisket bør foregå.  

 

Det var ingen ytterligere kommentarer til Fiskeridirektørens forslag i møtet. 

 

Fiskeridirektørens tilråding: 

 

Fiskeridirektøren opprettholder sine forslag. 
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